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Til fylkesutvalet 1.-2. juni ønskjer eg å stille følgjande spørsmål:

I den seinare tid har det vore fleire medieoppslag i gamle Sogn og Fjordane om mange dagsturhytter som allereie etter få års bruk har
fått store skadar. Eg er kjend med at fylkeskommunen no har sendt reklamasjon på desse.
Dagsturhyttene har vore svært populære og blir no rulla ut også i gamle Hordaland.
Har fylkesrådmannen gjort tiltak for sikre at kvaliteten på desse er av ein slik standard at ein ikkje risikerer liknande reklamasjonar
også her?
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